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Norges Realfag gymnas Sotra - uttale frå Ungdommens fylkesutval

Vi i Ungdommens fylkesutval veljar å stille oss i mot fylkesrådmannens forslag til innstilling 

om Norges Realfags Gymnas på Sotra. Vi ser på dette som ein god konkurranse for elevar ved 

utdanningstilbodet Studieførebuande med Teknologifag på Sotra Vidaregåandeskule, og ser 

moglegheitar for eit friare skuleval innan fylkeskommunen. 

Noko av det som er positivt med denne skulen er at den vil busette seg på Sotra grunna 

tilknyting til subsea-miljøet, og satsar på høgare utdanning ved Universitet i USA som er meir 

motiverande. Det vil ikkje svare seg å ha denne skulen ein annan stad i fylket grunna subsea-

miljøet, samt olje-miljøet på Sotra. Roger Elstad ser for seg at elevene vil sikte mot 

Harvard, Stanford og MiT i USA, steder hvor realfagsgymnaset ønsker å bygge opp 

et godt rykte. (i følge http://www.tu.no/karriere/2014/01/22/dette-er-planene-for-norges-

nye-realfagsgymnas)
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